
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 31
Forslag til lov om ændring af ligningsloven og forskellige andre love. (Afskaf-
felse af multimediebeskatningen, ophævelse af skat-tebegunstigelsen for
medarbejderaktieordninger, ophævelse af skattefritagelse for arbejdsgiverbe-
talte sundhedsforsikringer m.v., lønsumsafgiftspligt for aflønning i aktier og
købe- og tegningsretter til aktier m.v., justering af boligjobordningen, ophævel-
se af loftet over børne- og ungeydelsen og tillæg til grøn check m.v.).
Af skatteministeren (Thor Möger Pedersen)

Spørgsmål 71
Ministeren bedes i forlængelse af ministerens svar af 7. december 2011 på
spørgsmål 15 og 17, redegøre for, i hvilket omfang det kan forventes, at bor-
gere i de laveste indkomstdeciler fravælger deres arbejdsgiverbetalte sund-
hedsforsikring, set i lyset af at en relativt stor del af personerne i disse ind-
komstgrupper (sammenholdt med de øvrige indkomstgrupper) har denne type
sundhedsforsikring sammenholdt med, at personer i disse indkomstgrupper
bruger relativt få penge på forsikringsydelser generelt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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